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FOREWORD 

This amendment has been prepared by IEC technical committee 20: Electric cables. 

The text of this amendment is based on the following documents: 

FDIS Report on voting 

20/1590/FDIS 20/1597/RVD 

 
Full information on the voting for the approval of this amendment can be found in the report 
on voting indicated in the above table.  

The committee has decided that the contents of this amendment and the base publication will 
remain unchanged until the stability date indicated on the IEC web site under 
"http://webstore.iec.ch" in the data related to the specific publication. At this date, the 
publication will be  

• reconfirmed, 
• withdrawn, 
• replaced by a revised edition, or 
• amended. 

_____________ 

3 Terms and definitions 

Replace the existing source of item 3.1 by the following new source: 

[SOURCE: ISO 13943:2008, 4.189] 

4.1 Components 

Replace the existing item a) by the following new item a): 

a) a metal enclosure (4.2); 

4.2 Metallic screen 

Replace the existing subclause by the following new subclause: 

4.2 Metal enclosure 

A metal enclosure (1 200 ± 25) mm high, (300 ± 25) mm wide and (450 ± 25) mm deep with 
open front and closed top and bottom, (see Figure 1), shall be used, in order to protect the 
test sample from draughts. It shall be constructed of rigid sheet metal. 

4.3 Ignition source 

Replace the existing subclause by the following new subclause: 

The ignition source shall comply with IEC 60695-11-2, which includes a method of 
confirmation of the test flame, except that the laboratory fumehood/chamber shall comply with 
4.4. 
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4.4 Chamber  

In line 1 replace 'metallic screen' by 'metal enclosure'. 

Figure 1 - Test apparatus – Metallic screen 

Replace the existing Figure 1 including its title by the following new Figure 1 and title:  

Dimensions in millimetres 

 

Key 

1 front open space (all other sides closed) 

Figure 1 – Test apparatus – Metal enclosure 

Bibliography 

Add the following new reference: 

ISO 13943, Fire safety – Vocabulary 

Delete the reference to IEC 60695-2-4/0 and its footnote. 

_____________ 
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AVANT-PROPOS 

Le présent amendement a été établi par le comité d'études 20 de l'IEC: Câbles électriques. 

Le texte de cet amendement est issu des documents suivants: 

FDIS Rapport de vote 

20/1590/FDIS 20/1597/RVD 

 
Le rapport de vote indiqué dans le tableau ci-dessus donne toute information sur le vote ayant 
abouti à l'approbation de cet amendement. 

Le comité a décidé que le contenu de cet amendement et de la publication de base ne sera 
pas modifié avant la date de stabilité indiquée sur le site web de l'IEC sous 
"http://webstore.iec.ch" dans les données relatives à la publication recherchée. A cette date, 
la publication sera  

• reconduite, 

• supprimée, 

• remplacée par une édition révisée, ou 

• amendée. 

_____________ 

3 Termes et définitions 

Remplacer la source de la définition 3.1 par la nouvelle source suivante: 

 [SOURCE: ISO 13943:2008, 4.189] 

4.1 Composants 

Remplacer le point a) de la liste existante par le nouveau point a) suivant: 

a) une enveloppe métallique (4.2); 

4.2 Ecran métallique 

Remplacer le paragraphe existant, y compris son titre, par le nouveau paragraphe et nouveau 
titre suivants: 

4.2 Enveloppe métallique 

Une enveloppe métallique de (1 200 ± 25) mm de haut, (300 ± 25) mm de large et  
(450 ± 25) mm de profondeur, la face avant étant ouverte, le fond et le haut étant fermés, 
(voir Figure 1), doit être utilisée, afin de protéger l'éprouvette d'essai des courants d'air. Elle 
doit être réalisée avec de la tôle rigide. 

4.3 Source d'allumage 

Remplacer le paragraphe existant par le nouveau paragraphe suivant: 

La source d'allumage doit être conforme à l'IEC 60695-11-2, qui comprend une méthode de 
confirmation d’essai à la flamme, sauf que la hotte / l'enceinte de laboratoire doivent être 
conformes à 4.4. 
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4.4 Enceinte 

A la ligne 1, remplacer "écran métallique" par "enveloppe métallique". 

Figure 1 – Appareillage d’essai – Ecran métallique 

Remplacer la Figure 1 existante, y compris son titre, par la nouvelle Figure 1 et nouveau titre 
suivants:  

Dimensions en millimètres 

 
Légende 
1 face avant ouverte (tous les autres côtés sont fermés) 

Figure 1 – Appareillage d’essai – Enveloppe métallique 

Bibliographie 

Ajouter la nouvelle référence suivante: 

ISO 13943, Sécurité au feu – Vocabulaire 

Supprimer la référence à l'IEC 60695-2-4/0 et la note de bas de page associée. 

_____________ 
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